
Vyjádření výboru ke zprávě revizní komise za roky 2023 – 2024: 

Výbor vzal na vědomí zprávu revizní komise. Některé podněty jsou inspirující, například 
potřeba zvýšit transparenci výdajů za konferenci při jednání s pořádající firmou a 
potřebu najít další způsoby komunikace s členskou základnou. Druhá část zprávy je 
postavena převážně na hodnotících soudech, které vyjadřují subjektivní názory členů 
revizní komise a výbor nenašel ve zprávě konkrétní data, o která tyto postoje komise 
opírá. Toto vyjádření je podnětem pro další diskusi výboru a uvnitř celé společnosti. 

Výbor požádá právníka ČLS JEP o pomoc při vymezení kompetencí revizní komise a 
výboru.  

 


